

Applicant: HANGZHOU ZHEJIANG UNIVERSITY SANGNI ENERGY SCIENCE AND TECHNOLOGY CO.,LTD

公司名称: 杭州浙大桑尼能源科技有限公司

Address: No.525 Xixi Road, Hangzhou, China

地址: 杭州市西溪路525号浙大科技园A楼西区

Sample Name : Solar Module
样品名称 : 太阳能电池组件

SGS Ref : 10532427
SGS 参考号 : 10532427

Main Model No. : ZDNY-C
主型号 : ZDNY-C

Other Model No. : ZDNY-D
副型号 : ZDNY-D

Verification Period : Sep.12,2007 to Oct.30, 2007
验证日期 : 2007年9月12日至2007年10月30日

Verification Requested : With reference to RoHS Directive 2002/95/EC, and its amendment directives
验证要求 : 参照 RoHS 指令 2002/95/EC 及后续修正指令

Verification Method and Details on Verification : Please refer to next pages
验证方法和验证报告内容 : 见后续页

Verification Conclusion : Based on the review of previous reports and verification results of the submitted samples, the results comply with the RoHS Directive 2002/95/EC and its subsequent amendments.

验证结论 : 依据对以前报告的评审和所提供样品的相关验证, 测试结果符合欧盟 RoHS 指令 2002/95/EC 以及后续修正指令的要求。


Note : The test results are related only to the tested items. The report shall not be reproduced except in full without the written approval of the testing laboratory.
备注 : 本报告测试数据仅代表所测试样品的结果, 未经实验室书面授权, 不得部分复制本报告。

Signed for and on behalf of
 SGS-CSTC Chemical Laboratory



Ella Zhang
 Sr. Section Head

Signed for and on behalf of
 SGS-CSTC Chemical Laboratory



Sandy Hao
 Lab Manager